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 53שמן המניין מס'  81-המועצת העיר 

 0.8..07.05מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בוזגלו מיקאל 

o מועצה ומשנה לראה"עחבר  - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה - מר זכריה ניסן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o ה וסגן ראה"עחבר מועצ - מר סברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה - ד"ר רוק מאיר 
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 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

 

 :כמו כן נכחו 

o  יועמ"ש העירייה -יונת דיין עו"ד 

o  גזבר העירייה  -מר אמנון ארץ קדושה 

o  מנהל אגף תקציבים ובקרה  -מר רחמים בינוני 

o  מנהלת אגף קהילה -גב' ליאן אבוחצירא 

o  עיתונאי -מר יורם לוי 

o  עיתונאי-מר אורן שטרנברג 

o  עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה -מר יוסי זיידה 
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למתמחה ניבין מוראני עבד ת.ז.  מכההסהכתב  ישרה ברוב קולות אתמועצת העיר א ..8

 להתייצב ולתבוע בבית משפט לעניינים מקומיים בחולון. 0564.0789

-6043 -השבת קרקע  -משפטית למועצת עיר החו"ד  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .85
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 .0.0.רגיל לשנת התקציב העדכון  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .83

 פרוטוקול

. אני פותח 53חברים, ערב טוב. אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

שחר האס, בנושא התקנת  בסעיף הראשון, הצעה לסדר של חבר המועצה

 אבטחה. בבקשה, שחר. מצלמות 

 

 התקנת מצלמות אבטחה. - של חבר המועצה שחר האס בנושא - הצעה לסדר .8

ערב טוב לכולם. בתקופה האחרונה אנו עדים למספר רב של מקרי פשיעה  מר שחר האס:

ואלימות ברחבי העיר. תקצוב פרויקט מצלמות האבטחה עולה אחת למספר 

מועצה ומאושר על ידה, בכדי להחזיר ולהגביר את תחושת הבטחון  ישיבות

של תושבי העיר. אך בשטח אנחנו לא רואים התקדמות בפרויקט החדש, 

ומעודכנים כי הפרויקט מתעכב מטעמי תקציב. כיום מותקנות ברחבי העיר 

מצלמות אבטחה בלבד. רובן, ככל הידוע לי, ואני אשמח אם תתקנו  011-כ

מתוחזקות כראוי ובאופן מספק, ומערכת הבקרה והשליטה  אותי, אינן

עליהן לא נותנת מענה מספק. מצלמות האבטחה לא רק מחזקות את תחושת 

התושבים, את תחושת הבטחון האישית של התושבים, אלא גם יש בהן את 

הפוטנציאל לסייע לגורמי השיטור והאכיפה לשים ידיהם על עבריינים, 

בת חיינו, וכן לאכוף התקהלויות במסגרת להענישם ולהרחיקם מסבי

הנחיות הקורונה החדשות. נוכח העיכוב המשמעותי בהפעלת הפרויקט, ומה 

שנראה כאוזלת יד של דרג מקבלי ההחלטות, אבקש לקיים דיון מקיף ודחוף 

בנוגע למיקומי המצלמות, איכותן, מערכת השליטה, לוחות הזמנים לקידום 

דה וקיימים פערים כאלה, וכן לבחון מתווה הפרויקט, פערי התקציב, במי

להתקנת מספר מצלמות אבטחה מתוך הפרויקט המתעכב, באופן מידי, 

ראשית במוקדים בעלי פוטנציאל פשיעה גבוה ומוקדי התקהלויות, למניעת 
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עבירה על הנחיות הקורונה, על פי המלצת הדרג המקצועי, וזאת בכדי 

 דם האפשרי. תודה. להחזיר את תחושת הבטחון לתושבים בהק

מצלמות, שנפרסו באתרים  001אתרי חוץ עם  35טוב. ישנם ברחבי העיר  מר מוטי ששון:

שנקבעו בעדיפות ראשונה על ידי אגף הבטחון. בימים אלו אנחנו נערכים 

לביצוע פעולות שיקום ותחזוקה למצלמות אלו, במטרה לחבר את כולן 

בנוסף, אנו בתהליך לאיגום לרשת המטרו, הסיבים האופטיים העירונית. 

כלל המצלמות, כולל אלה שבחברות הבת ומצלמות החוץ שבמוסדות החינוך 

בעיר, לתוך מוקד הרואה העירוני. את הפעילות הזו, כולל התקנת מצלמות 

 ..., נבצע באמצעות התקציב של חצי מיליון שקל, שיועד השנה למצלמות. 

 אפשר לשאול שאלה?  מר שחר האס:

 אם לשאול שאלה? לא, זה לא שאילתא.  ששון:מר מוטי 

 אני יודע,  מר שחר האס:

 אני אומר, אם אתה מסתפק,  מר מוטי ששון:

 דקות.  01אנחנו בדיון. אנחנו בדיון. יש לנו  מר שחר האס:

 לא, אנחנו לא בדיון.  מר מוטי ששון:

 דקות.  01אנחנו, יש לנו  מר שחר האס:

לא בדיון. אני שואל אותך אם אתה רוצה, עכשיו אני שואל לא, אבל אנחנו  מר מוטי ששון:

 אותך שאלה, האם אתה רוצה להעלות את זה, לפתוח את זה לדיון? 

 דקות כדי להציג את הנושא, נכון?  01יש לנו  מר שחר האס:

 דבר מה שאתה רוצה.  מר מוטי ששון:

שמח. אנחנו יודעים אז אני רוצה לשאול, אם אתה רוצה להתייחס אז אני א מר שחר האס:

 011-. ציינתי שיש כ011-מצלמות. אנחנו גם ציינו שיש כ 001שיש את אותן 

מצלמות. אנחנו יודעים שהן אינן מתוחזקות כראוי. שמרביתן לא פועלות 

ולא עובדות. כבר אישרנו את התקציב בפעם הקודמת, ואישרנו תוספת של 

שלך, אדוני ראש העיר,  תקציב לפרויקט. אבל אנחנו לא רואים, לא בתשובה

את לוחות הזמנים לביצוע הפרויקט הזה, מתי הוא יצא לפועל. הזמן עובר. 

אנחנו כל פעם מעלים את הנושא הזה עוד פעם לסדר היום, אך לצערי אין 

מענה מספק. אנחנו לא יודעים מתי הסיפור הזה באמת יתקיים. בגלל זה אני 

והארוך והמשמעותי שיש פה, שאני אומר, בוא נעזוב רגע את הפרויקט הגדול 

מבין שצריך להתחבר לפרויקט הסיבים האופטיים. זה נכון ברמת הרציונל. 

ונכון שזה יהיה כביצוע ארוך טווח. אבל כרגע יש בעיות נקודתיות 

 משמעותיות. אני אשמח אם תוכלו להקשיב. 
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 תמשיך, אני שומע.  מר מוטי ששון:

תודה. אז אני אומר, נכון, יש את הפרויקט הארוך טווח, כי זה קצת לא נעים.  מר שחר האס:

מאוד כביר בתקציבים, נהדר. אבל כרגע יש בעיה עם תחושת הבטחון של 

התושבים. ויש מספר מוקדים מאוד מאוד משמעותיים, שצריכים לשבת 

ולדבר עליהם. ובואו נתחיל את הפרויקט הספציפי כבר עכשיו, במוקדים 

להחזיר את רמת הבטחון לתושבים, ב', אולי למנוע  מסוימים, שיכולים, א',

התקהלויות, כי ברגע שידעו שבמקומות מסוימים יש התקהלויות, אז 

הפיקוח יוכל להגיע מהר יותר למקומות בהם יש התקהלויות בתקופת 

הקורונה. וחשוב מאוד להחזיר את התחושה הזאת, כי אנחנו מרגישים 

ות לכך שרמת הבטחון של התושבים ומקבלים אצלנו המון המון אינדיקצי

יורדת, וזה איזשהו אלמנט נוסף שיכול מאוד מאוד לסייע. אני אשמח 

להתייחסותכם המעט יותר פרטנית. זה, במידה ונעלה לדיון אז יש לנו גם 

 רשימה של מוקדים. 

כפי שאתם יודעים, חצי מיליון שקל, אנחנו עושים את כל הפעילות שאני  מר מוטי ששון:

תי. לאגם את הכל תחת קורת גג אחת. ואנחנו תלויים בהכנסות מהיטלי ציינ

בנייה, כל ההיטלים של הבנייה, וזו הוצאה שמותנית בהיטלים, באותם 

היטלים של הכנסה שנקבל. אבל מאושר חצי מיליון שקל, ואנחנו בפעילות 

 כבר. מה? 

 לוחות זמנים יש? שנדע.  מר שחר האס:

זה בזמן הזה, בהחזרת המצלמות הבעייתיות לכשירות. כמו שאמר עוסקים ב מר יוסי זיידה:

ראש העיר, הנושא של הכסף זה עניין של תב"ר, אז זה תלוי בהכנסות 

מהיטלים. בנוסף התחלנו להפעיל יחידת רחפנים, שמאוד מאוד מסייעת לנו 

 בהרבה אספקטים. בלעקוב, לראות דברים ולדעת בזמן אמת. 

 תאריכים? סתם שנדע לוחות זמנים. יש איזשהם  מר שחר האס:

אנחנו ... בחודשים. אנחנו אומרים, בתקופה הקרובה. עובדים על זה וימשיכו  מר מוטי ששון:

 לעבוד על זה. טוב, אתה רוצה לקיים דיון לזה? 

 בוודאי, אני אשמח.  מר שחר האס:

קציב לסיפור אוקי, לאור מה שאמרתי, שעובדים על הסיפור הזה והקצנו ת מר מוטי ששון:

הזה, אז אני חושב שהדיון מיותר. אבל אם אתה רוצה לקיים דיון, בבקשה. 

. מי זה למטה? אני לא רואה. 6לקיים דיון.  3, 1, 5, 3, 0מי בעד לקיים דיון? 

, 3, 0. אוקי. מי בעד להוריד את זה מסדר היום לאור מה שאמרתי? 6ניסן. 

סדר היום, לאור זה שאנחנו עושים בעד להוריד את זה מ 9, 8, 7, 6, 3, 1, 5

 ירד מסדר היום.את העבודה ואנחנו נמשיך לעשות את העבודה. תודה רבה. 

 אני עובר לסעיף הבא. כן, שיר קינן. בבקשה. 
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התקנת דפיברילטור מציל חיים  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  - לסדרהצעה  ..

 חדש בעיר. בנייןבכל 

לראש העירייה, לחברי מועצת העירייה, לגורמים  ערב טוב. ערב טוב מר שי קינן:

המקצועיים שהגיעו. ראשית, מוטי, זה יום שמח. צריך, אחרי שנה כל כך 

קשה צריך לציין את היום הזה לדעתי. זה יום שאנחנו חוזרים בו לשגרה, 

לשגרת חיים. המדינה היחידה בעולם שחוזרת לשגרה אחרי שנה קשה 

עם סגירה של עסקים, עם קשיים כלכליים,  ונוראית, עם קורבנות בנפש,

נפשיים של הילדים, שלא היו במשך השנה בבית הספר בלמידה רציפה. חיים 

סברלו אומר פה שזה בזכות ביבי, אז אני אגיד שזה בזכות בורא עולם, ביבי 

הוא השליח. אבל שמעתי שראש העירייה תומך בגנץ, אז אני אוכל להגיד 

תרומה חליפית לדבר הזה. אז זה יום שמח שראוי שגם גנץ היה, הייתה לו 

לציין אותו. ובהמשך ישיר למאמצים של השנה האחרונה, מאמצים כבירים 

בהצלת נפש, וגם בהמשך ישיר להצעת חברי מהצעירים, גם זו הצלה 

שתכליתה, יסודה, הצלת חיים. כשאני שמעתי על המבצע הזה שקורה 

ותו לעיר חולון. כשהתעמקתי בעירים אחרות, אמרתי למה שלא נביא א

 6,111במספרים אני נדהמתי. המגפה הנוראית של הקורונה גבתה כמעט 

קורבנות בישראל, ויש מגפה שקטה שאף אחד לא מדבר עליה. היא עולה 

מידי פעם לסדר היום הציבורי, אבל לצערי היא לא מקבלת את החשיבות 

מועצה יודעים אבל, מי הראויה לה. אני לא ידעתי, אני לא יודע אם חברי ה

איש מדום לב. זה דבר  8,111שרופא פה כנראה שיודע, אבל מתים בשנה 

. ההצעה 3108מדהים. בעקבות המספרים האלה, אז הייתה הצעת חוק בשנת 

מדברת על הצבת מכשירי החייאה, דפיברילטור בלעז, בעברית מי שלא יודע, 

עשה במקומות ציבוריים מפעם, מלשון פעימה, פעימת לב. ההצעה עברה, ולמ

היום, הדבר הזה מוצב כחוק. קודם כל, הדבר הזה כבר הוכח כישים, 

יום. ולכן אני חשבתי שיהיה -משתמשים בו. הדבר הזה כבר מציל חיים ביום

ראוי שאנחנו נתייחס לדבר הזה, נשים אותו בראש מעיינינו, את נושא הצלת 

ן חדש שייבנה בעיר יוצב החיים, ונחייב, וזוהי מהות הצעתי, שבכל בניי

 6מכשיר מציל חיים כזה, המפעם בעברית. כמובן שבבניין מגורים הכולל 

יחידות דיור ומעלה, הוספתי וכתבתי שבמרכז מסחרי, בין שהוא פתוח, בין 

שסגור, מבנה תעשייה ומשרדים, מבנה ציבור, ובכל סוג מבנה אחר שראש 

 העיר יקבע. תודה רבה. 

 3118כולנו רואים חשיבות גדולה בהצבת מכשירי החייאה. בשנת  טוב, מר מוטי ששון:

הכנסת חוקקה חוק בנושא, ונקבעה רשימת מקומות בהם יש להתקין 

מכשירי החייאה. חוק זה נתן סמכות לשר התעשייה והמסחר והתעסוקה 
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לקבוע מקומות נוספים, או תקנות נוספות, או מפקחים ייעודיים לתחום. 

יני התכנון והבנייה, ולכן לוועדה המקומית אין סמכות חוק זה אינו חלק מד

להכליל תנאי מסוג זה בהליכי התכנון. התנאים להיתר הם רשימה סגורה 

שלא כוללת מכשירי החייאה, וההנחיות המרחביות עוסקות רק בעיצוב 

המבנה והמגרש. כמו שתראה בתשובה לשאילתא, יש פריסה עירונית מעבר 

 רוצה לקיים דיון או שאתה מסתפק בזה?לנדרש ממנה בחוק. אתה 

אני לא אתעקש על דיון מאחר וגם ככה יהיה לך רוב להוריד את זה מסדר  מר שי קינן:

היום. אני רק אבקש ממך לציין איזושהי עובדה. אני לא הצעתי את ההצעה 

הזאת ממוחי הקודח. אותו טיעון שטענת, במחילה מכבודך, אין בו אמת. 

ה שיקרת ביודעין, אבל הוא לא נכון עובדתית. ומדוע? אני לא אומר שחליל

בגלל שהצעה דומה עברה בעיר אחרת, אפילו במספר ערים. לכן, רגע, לא 

סיימתי. לכן, מאחר ואיני חושב שענית לי שלא בתום לב, וענית בתום לב 

לדעתי, האם תשקול, כן? כן לקבל את הצעתי, בהנחה שיוכח שכן אפשר 

נחיות המרחביות, כפי שקרה למשל בקריית ביאליק. להכניס את הצעתי בה

 תודה רבה. 

 אני מבקש שהיועצת המשפטית תענה לך.  מר מוטי ששון:

אני לא יודעת מה קרה בעיריית קריית ביאליק, ואפשר לבדוק את זה. אבל  גב' יונת דיין:

אנחנו כן בדקנו את זה משפטית. הנחיות מרחביות עוסקות בענייני עיצוב. 

ר בנייה יש רשימה מוגבלת וסגורה בחקיקה, של תנאים שאפשר ולהית

מדבר על מקומות שמחויבים בהתקנה.  3118-להכליל בו. מעבר לזה, החוק מ

נוקב רשימה מאוד מסודרת. ביניהם, דרך אגב, קניונים ברישוי עסקים, 

איש,  311איש, מכוני כושר מעל  311אולמות ומקומות של ספורט מעל 

איש. כל אלה הם בסמכות של חקיקה ארצית ושל  311ם מעל מבנים ציבוריי

משרד העבודה, תעסוקה ומסחר, אם אני זוכרת את השם נכון היום. שוב, 

זה לא בסמכות העירייה או הוועדה המקומית. יכול להיות שבעיריית קריית 

ביאליק גם קיבלו איזושהי החלטה שהיא רק דקלרטיבית ואין מאחוריה 

 336לא יודעת, אפשר לבדוק אותה. אבל עיר אחת מתוך  ביצוע ממשי. אני

 רשויות, 

כן, זה לא שאלתי. אני יודע את מה שאת אמרת. אני רק שואל אם כבוד ראש  מר שי קינן:

 העיר יהיה מוכן לשקול את זה, בהנחה שמשפטית,

תה שי, כשזה יהיה רלוונטי נעלה את זה שוב. אבל זה, אתה, מבחינת חוק א מר מוטי ששון:

 לא יכול. טוב, מי בעד לקיים, אתה רוצה לקיים דיון או שאתה מוותר? 

 לא, אין טעם. אני פשוט אביא לך את ההחלטה,  מר שי קינן:
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, אלינור, -. תודה רבה. אני עובר לסעיף הבא. שקיפות וירד מסדר היוםאוקי,  מר מוטי ששון:

 בבקשה. 

 

שקיפות בוועדת מלגות  -ושא של חברת המועצה אלינור מטלון בנ -הצעה לסדר  .5

 .הצטיינות

טוב, אז ערב טוב לכולם. אני מבקשת בעצם להעלות לסדר ולקיים דיון  גב' אלינור מטלון:

בנושא השקיפות בוועדת המצטיינים בחינוך העירונית. כפי שכולכם ודאי 

יודעים, בחולון פועלת ועדת מלגות הצטיינות. בכל שנה מעניקה הוועדה 

ות לסטודנטים בעלי הישגים אקדמאיים גבוהים. משום מה, מלגות הצטיינ

במהלך השנים פועלת הוועדה תחת מעטה חשאיות בלתי מוסבר. בשנים 

האחרונות ישנן טענות רבות בקרב התושבים אשר הגישו בקשה לוועדה, 

עומדים בכל הקריטריונים, מגישים בקשה שנה לאחר שנה ועדיין מקבלים 

נותנים להם מידע מדוע הבקשות נדחו ומהן סירוב לאחר סירוב, ולא 

הסיבות לכך. ומה שהכי מפריע לי זה, חברי הוועדה אינם שקופים. גובה מתן 

המלגות אינו שקוף. הקריטריונים אינם מדויקים ומשתנים בכל שנה, ולא 

שקופים באופן מלא. סיכומי הוועדות והפרוטוקולים אינם גלויים. הסיבות 

אינן מפורטות ואינן מוסברות. ישנם מספר  לקבלת או דחיית הבקשה

מקרים בהם התושבים, שזכו פעמיים ויותר במלגת הצטיינות, ונשאלת 

השאלה מדוע זה קורה גם על חשבון אחרים. כל הסיבות שמניתי גורמות 

לחוסר אמון מוחלט של התושבים בתהליך, וכמובן בניהול על הפרוצדורה. 

ונדרשת שקיפות מלאה כפי שמתקיימת  להזכירם, המלגות הן כספי הציבור,

בכל ועדה עירונית. לכן, אני מבקשת להעלות את ההצעה לסדר היום על מנת 

שנוכל לקיים דיון חשוב והכרחי בכל מה שקשור לוועדה, ולהחזיר לתושבים 

את האמון בוועדה. וכמו כן, כמובן אבקש את התייחסות היועצת המשפטית 

 ת. בנוגע לחוקיות ... אי השקיפו

 טוב, מאחר ופונים אלייך ולא אליי, זה מעניין,  מר מוטי ששון:

 אתה יכול גם לראות את זה בפייסבוק.  גב' אלינור מטלון:

 רגע, סליחה,  מר מוטי ששון:

 יש לך פוסט שלם שם.  גב' אלינור מטלון:

עונה, אז בבקשה לא להפריע לי. מאחר ואני בתוך עמי  סליחה, אני עכשיו מר מוטי ששון:

יושב, לא שמעתי שום טענות, אבל מטבע הדברים, כשצריכים לחלק מספר 

איש, מטבע  311, או 111, 511, ומגישים 55, לפעמים 53בערך,  51מלגות של 

הדברים, מי שלא קיבל הוא מתאכזב. אז יכול להיות שיש, שמשמיעים את 

י לא השמיעו דברים. ואני שמח להגיד לך שכל הקריטריונים הדברים לך. אלי
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מפורסמים באתר של העירייה. זה לא משהו שלא מפורסם, שיש איזה קומץ 

, לא, יושבים אנשים מכובדים מאוד. ורק -קטן של אנשים שיושב במחתרת ו

לידיעתך, אין שום נגיעה לאף אחד מתוך המערכת העירונית, לא לראש העיר, 

מקום ראש העיר, לא לסגני ראש העיר, לאף אחד אין שום קשר  לא לממלא

לחברים שיושבים בחבר השופטים שמחליטים וקובעים מי זכאי ומי לא 

 זכאי. 

 אז מי כן יושב,  גב' אלינור מטלון:

סליחה, מיד אני אגיד לך. תקבלי את התשובה. אגב, בעבר נשאלה אותה  מר מוטי ששון:

ת של אותם אנשים שיושבים ובוחרים. אז שאלה, וגם ציינתי את השמו

לב, היה ראש סוכנות -בבקשה, את רוצה לדעת מי יושב שם? ד"ר משה בר

החלל הישראלית, אלה שהלוויינים מסתובבים שם למעלה, הוא היה ראש 

לאומי בכל העולם. -המנהלה של זה. איש עסקים, לא איש עסקים ... יועץ בין

. השופט, ניסים שעיה, היה שופט לשעבר לא אכנס לתחומים שהוא יועץ בהם

בבית המשפט המחוזי, גיטה גופר שהייתה יושבת ראש ויצו חולון, סגן אלוף 

בצה"ל. אין לי שום קשר איתם. אלה הקריטריונים. הם עובדים לפי 

 הקריטריונים. זאת תשובתי. את רוצה לקיים דיון? 

 כן.  גב' אלינור מטלון:

 עד לקיים דיון, בבקשה. מי ב מר מוטי ששון:

רגע, אבל יש לי עוד גם משהו להגיד. למה אבל מי שבוועדה לא מפורסם?  גב' אלינור מטלון:

 עכשיו אתה, 

 למה מה?  מר מוטי ששון:

 למה מי שבוועדה לא מפורסם?  גב' אלינור מטלון:

את  כי לא רציתי שיפעילו עליהם לחצים. את ציפית שאנשים, אנשים עושים מר מוטי ששון:

העבודה שלהם בהתנדבות, ואנשים יתקשרו אליהם "למה אני קיבלתי, למה 

אני לא קיבלתי. אולי תיתן לבן שלי, אולי תיתן". תשמעי, אנשים מתנדבים, 

עובדים לפי קריטריונים. תדברי איתי על קריטריונים. מקובל עלייך או לא 

יהם. אנשים מקובל עלייך. אני לא נכנס לשיקול הדעת שלהם. אני סומך על

 מכובדים, שתרמו הרבה למדינת ישראל. אז אני סומך עליהם. 

אין בעיה, גם אני סומכת עליהם. יופי. אבל עם זאת, יש פה איזושהי כן  גב' אלינור מטלון:

 מגמתיות, 

 כן, אמרתי לה ... רגע, את רוצה לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

 כן.  גב' אלינור מטלון:



 3.5 פרוטוקול 1252.3.7 –ליום  53מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

 

11 
 

לקיים דיון. מי בעד להוריד את  6, 3, 1, 5, 3, 0ה, מי בעד לקיים דיון? בבקש מר מוטי ששון:

 זה לאור זה שאמרתי, יש שקיפות מלאה, זה מופיע באתר של העירייה.

 מוטי, אני לא מסכימה איתך, אני מתנצלת.  גב' אלינור מטלון:

 את יכולה לא להסכים.  מר מוטי ששון:

 . אין פה שום שקיפות גב' אלינור מטלון:

זה מופיע באתר של העירייה והשמות שלהם ניתנו כרגע. מי בעד להוריד את  מר מוטי ששון:

. ירד מסדר היום. אני 01, 9, 8, 7, 6, 3, 1, 5, 3, 0זה מסדר היום? בבקשה. 

, בבקשה, שאילתא, אלינור, בבקשה. הישיבה 1עובר לסעיף הבא. סעיף 

 הסתיימה. 

חסות של היועצת המשפטית ולא קיבלנו. האם מותר אבל ביקשנו את ההתיי מר שחר האס:

 שהוועדה הזאת תעבוד במחשכים, בלי שהיא נותנת, 

 למה מחשכים? היא עובדת בעירייה. למה מחשכים?  מר מוטי ששון:

 , -רגע. האם על פי פקודת העיריות, זה נשאל ב מר שחר האס:

 בזה נגמר העניין. אז אמרתי לך. אתה קיבלת עכשיו את השמות, ו מר מוטי ששון:

 לא, לא השמות. שנייה, אתה מוכן להקשיב שנייה?  מר שחר האס:

 למה במחשכים? למה אתם מעלילים עלילות על אנשים?  מר מוטי ששון:

 לא עלילות. אני רוצה,  מר שחר האס:

הם נמצאים בעירייה, יושבים בעירייה ועוברים על כל החומר. איפה ליאן?  מר מוטי ששון:

 סבירי להם איזה עבודה נעשית, אולי ת

 חברת המועצה,  מר שחר האס:

 רגע, סליחה, שאלת, תקבל תשובה.  מר מוטי ששון:

 ביקשנו את ההתייחסות של היועצת המשפטית.  מר שחר האס:

אחראית אתה תקבל תשובה עכשיו, לפי מה שאני אגיד. ליאן, בבקשה. היא  מר מוטי ששון:

 על הנושא של המלגות, אז היא תספר לך גם איך עובדים. 

 אני רוצה משפטית לדעת האם זה מותר.  מר שחר האס:

 מיד תקבל תשובה.  מר מוטי ששון:

 תודה.  מר שחר האס:

 בינתיים אני אחכים אותך עם מי שעושה את זה בפועל.  מר מוטי ששון:

 אני בסדר, תודה.  מר שחר האס:
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ערב טוב. קודם כל אני אסביר. כל שנה הקריטריונים נבחנים על פי הדברים  אבוחצירא:גב' ליאן 

שעולים. אני אתן לך רק דוגמה כדי לסבר את האוזן, ולמה שאתם קוראים 

כל הזמן "שקיפות, שקיפות". לפני שמגישים, הכל מפורסם באתר העירייה. 

ם כל חשוב אין מצב שמפרסמים קריטריונים ועובדים בדיעבד. זה קוד

שתכירו. ואתה יכול להיכנס לאתר העירייה ולראות שהכל שקוף. אגב, לא 

 רק למלגת מצטיינים, אלא לשלל המלגות שיש בעיר. ואנחנו, העיר, 

 יש קריטריונים. מפורסם. הלאה. יודעים.  מר שחר האס:

 אני אשמח שתיתן לי לדבר.  גב' ליאן אבוחצירא:

 בבקשה. מר שחר האס:

תודה. זה פעם אחת. דבר שני שהוא מאוד מאוד חשוב, אני אתן דוגמה.  אבוחצירא:גב' ליאן 

מלגאים על מעט מאוד מקומות בגלל  311לצורך העניין, השנה, הגישו מעל 

למלגת  83הקורונה. אין מה לעשות, ראינו שהרף של הציונים, שהוא 

חלטנו מצטיינים, מי שעשה שיעור בית ובדק, הוא כנראה נמוך מידי, אז ה

, כדי ששנה הבאה לא סתם יגישו תושבים וניתן 91-להעלות את הקריטריון ל

להם סתם לחיות באיזושהי סוג של אשליה. כי כנראה שיש יותר מידי אנשים 

שמגישים על, מה לעשות, מלגה מצומצמת. אז שינינו את הקריטריון לשנה 

שהם  הבאה. זה אומר שזה יהיה כבר שקוף, ויראו את זה באתר לפני

מגישים. זו הסיבה שכל שנה הקריטריונים משתנים. ואני חושבת שאתם 

צריכים לשמוח על זה שאנחנו עושים שיעורי בית ומשנים את עצמנו. בודקים 

ועושים שיעורי בית כדי שיהיה יותר קל תושבים. לגבי מה שאתם מדברים 

לגבי השקיפות, כל האנשים שמקבלים מלגה מופיעים בטקס, כל שנה. 

מפרסמים אותם בכל אמצעי המדיה. אתם יכולים לראות את זה, אתם 

יכולים להיות שותפים לזה. אגב, בדרך כלל נציג של הצעירים גם מגיע 

לטקס. השנה לא היה טקס בגלל הקורונה ועשינו את זה בזום, ועדיין פרסמנו 

את זה גם בפורום חולון, גם באתר העירייה, גם בעיריית חולון, בפייסבוק 

של העירייה. אין פה שום בעיה. מעבר לזה, אני יכולה להגיד לך שיושב צוות 

גדול של מרכז צעירים בעבודה סיזיפית וקשה. אתה יודע מה זה לשבת 

מלגאים שמגישים? לבדוק את ממוצע הציונים שלהם, את  311ולבדוק מעל 

המצב שלהם, האם הם בכלל עומדים בדרישות האקדמאיות, בקריטריונים, 

די בכלל לגשת למלגה. אחרי שהצוות המקצועי עושה את העבודה, הוא כ

מעביר את זה לוועדה. אין לאף אחד נגיעה, חוץ מחברי הוועדה שראש העיר 

 כרגע הזכיר. 

 ועד לרגע זה אף אחד לא ידע את שם חברי הוועדה.  דובר:

 . נכון. ועד לרגע זה אף אחד לא ידע את חברי הוועדה גב' ליאן אבוחצירא:
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אני חוזר לבקשה של אלינור, שהיא הבקשה המהותית שלנו. ותודה, ליאן,  מר שחר האס:

על ההסבר. נבקש את ההתייחסות של היועצת המשפטית בנוגע לחוקיות, 

 , -החלת אי השקיפות על פעילות הוועדה. אני יודע גם שאנשים ש

 טוב, תשמע, זו הצעה לסדר,  מר מוטי ששון:

 שלא מקבלים מלגות, לא מקבלים סיבות. אנשים  מר שחר האס:

שחר, אתה שואל שאלות, וזה לא, אתה רוצה לקיים דיון, נקיים דיון. אתה  מר מוטי ששון:

 לא יכול לשאול שאלות על שאלות. 

 אני רוצה את ההתייחסות של היועצת המשפטית.  מר שחר האס:

ך רשות דיבור. בבקשה, תעני סליחה. סליחה. אתה תקבל, אבל אני לא נותן ל מר מוטי ששון:

 לו. 

 רק, יונת, שנייה, אני רק אסביר משהו.  דוברת:

 אי אפשר, זה לא, זה הצעה לסדר, אני מבקש. עכשיו מספיק. בבקשה.  מר מוטי ששון:

אתם מדברים על שקיפות בשני מישורים, אם אני מבינה נכון. מישור אחד  גב' יונת דיין:

י לקבל, וזה מפורסם באתר כל שנה. אני, מדבר על הקריטריונים ומי זכא

דרך אגב, חושבת שבדומה למה שאנחנו עושים בתמיכות, זה שמשנה לשנה 

מדייקים ומשכללים את הקריטריונים לפי הצורך, זה באמת טוב ומבורך, 

וזאת דעתי האישית. לגבי השאלה השנייה של פרסום הרכב חברי ועדת 

י יכולה לבחון את זה עכשיו. אני רק המלגות, אני לא טיפלתי בזה בעבר, אנ

שואלת אם זה עדיין רלוונטי לכם, שעה שראש העירייה אומר שהנה השמות 

 ונפרסם אותם. 

 הבעיה היא לא שקיפות בשמות החברים,  מר שחר האס:

סליחה, זה לא דיון. קיבלת תשובה, נקודה. מי בעד להעלות את זה לסדר  מר מוטי ששון:

 היום? 

 מוטי, היא לא ענתה על השאלה.  מר שחר האס:

 מה? לא שומע.  מר מוטי ששון:

 היא לא ענתה על השאלה, מוטי.  מר שחר האס:

בבקשה. אז אני עובר לסעיף הבא. תודה, ניסן. שאילתא  ירד מסדר היום,אז  מר מוטי ששון:

של אלינור מטלון. בבקשה, אלינור. את מסתפקת בתשובה שאמרתי, מי הם 

 לינור? השאילתא שלך. חברי הוועדה, א

לא, כן, בשאילתא כן. יש פה את התשובה, יש את חברי הוועדה. אני מקבלת  גב' אלינור מטלון:

 אותה. 
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 אוקי.  מר מוטי ששון:

 מעולה, בוא נמשיך. יש לי עוד אחת.  גב' אלינור מטלון:

 אני עובר לסעיף הבא. כן, בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

תקצוב מערך החינוך הבלתי  -אלינור מטלון בנושא של חברת המועצה  - שאילתא .4

 פורמלי. 

בעקבות הפגיעה החינוכית והחברתית המהותית בבני הנוער בעיר בתקופת  גב' אלינור מטלון:

הקורונה, באיזה סכום מתכוונת עיריית חולון לתגבר את מערך החינוך 

 הבלתי פורמלי? 

 התפרצת לדלת פתוחה,  מר מוטי ששון:

 למה אתה לא אומר "אלינור יקרה"?  מטלון: גב' אלינור

 אלינור יקרה,  מר מוטי ששון:

 תודה רבה. עכשיו אפשר להמשיך. בוא נמשיך. גב' אלינור מטלון:

כן. התפרצת לדלת פתוחה, שכן כבר הוכנה תוספת תקציבית של חצי מיליון  מר מוטי ששון:

מועצת העיר ש"ח לטובת החינוך הבלתי פורמלי, ואשר תובא לאישורכם ב

 הבאה. 

 ? 3130זה יהיה בתקציב  גב' אלינור מטלון:

 כן.  מר מוטי ששון:

 כאילו, בישיבה הבאה?  גב' אלינור מטלון:

 . 3130-תיקון תקציב, תיקון תקציב ל מר מוטי ששון:

 . אז זה לא תיקון תקציב, אישור תקציב. 3131רגע, היום יש תיקון תקציב  גב' אלינור מטלון:

 לא לתקן. עדכון, היום יש עדכון תקציב, וזהו.  ששון: מר מוטי

 והכניסו, כן. מעולה. תודה.  גב' אלינור מטלון:

 אוקי, אני עובר לסעיף הבא. בבקשה, שחר.  מר מוטי ששון:

 

 מקלטים ציבוריים רב תכליתיים. -של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .3

לקבל פירוט של כל הגופים העושים שימוש במקלטים ציבוריים רב  אבקש מר שחר האס:

 תכליתיים, כולל עלות ההשכרה. 
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 001חברים, אתם רואים את הרשימה, היא לפניכם. עלות השכירות היא  מר מוטי ששון:

שקל לחודש. אנחנו נותנים לכל מיני גורמים, שאנחנו מעדיפים שהם ישמרו 

 חירום. לכן, זה הרשימה,  על המקלטים כשנצטרך אותם לזמן

 רק שאלת הבהרה. מה ההליך בקבלת הקצאה כזו?  מר שחר האס:

 מה? מה זה?  מר מוטי ששון:

 מה ההליך בקבלת,  מר שחר האס:

זוהר יושב ראש הוועדה. מגישים בקשה לזוהר. אם יש לנו מקלט פנוי אז  מר מוטי ששון:

מי שרוצה להתפלל או מי שרוצה לעשות שם  אנחנו, למה לא, נשכיר את זה.

 סטודיו, וזה עומד, אז למה לא לתת? 

 נפלא. מבורך. נהדר. זהו, מסתפק בתשובה.  מר שחר האס:

, התחלנו איזשהו תהליך של הסדרה של הנושא יחד -השלמה קטנה. אנחנו ב גב' יונת דיין:

ניסתו של עם וועדת הקצאות, אבל הוא קצת הוקפא בשנה האחרונה, ועם כ

 המנכ"ל החדש לתפקיד והתמקמותו, אנחנו נחזור לעשות גם בזה סדר. 

 מה זאת אומרת הסדרה? באיזה היבט?  מר שחר האס:

כי התעמקנו בנושא עוד קצת, והבנו שלמעשה זה כן צריך להיות חלק מנוהל  גב' יונת דיין:

הקצאות בפרק נפרד. ואנחנו רוצים לסדר את זה מסודר, אבל אנחנו 

 איזושהי שנת מעבר כרגע. ב

 רצתה ... את מה שקורה עד עכשיו.  מר מוטי ששון:

 לא, לא, וודאי. לא משנה.  מר שחר האס:

 טוב, אני עובר לשאילתא הבאה. בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

 החזר כספי הורים. -של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .6

של החזרי כספי הורים במוסדות  נבקש לדעת שוב את הסטטוס העדכני מר שחר האס:

חינוך. עשינו את זה גם בישיבה הקודמת וזו שלפניה. רק לקבל את הסטטוס 

העדכני, לדעת איפה זה עומד מבחינת ההחזרים. תודה. פשוט היה אמור 

 להסתיים עד סוף החודש אם אני זוכר, 

ת זכות. נשלחו בעלי יתרו 0,111נסתיימו כל הבדיקות הפרטניות ונותרו  מר מוטי ששון:

לכל בעלי יתרות הזכות, בהן התבקשו להעביר פרטי חשבון  SMSהודעות 

בנק באמצעות טופס לכתובת המייל הייעודית. תושבים שהעבירו בחוזר 

ימים ממועד קבלת הפרטים.  7הטופס את כל הפרטים הדרושים, יזוכו עד 

 מסתפק? אוקי, תודה רבה. אני עובר לסעיף הבא. 
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 רגע, יש שאלת,  דובר:

אבל רגע, חבר'ה, יש בעיה. השאילתא היא שאלה קצרה ותשובה קצרה. אי  מר מוטי ששון:

אפשר לשאול עוד שאלות מעבר לזה. אני אענה לך בהזדמנות. תבואי אליי. 

 אני עובר לסעיף הבא. 

שאלה קטנה. ... לבתי ספר וגני הילדים? אותו דבר? זה לא אותו דבר. ...  דוברת:

  הכל?

 טוב, אני עובר לשאילתא הבאה. שני.  מר מוטי ששון:

 

 חיסון קורונה. -של חברת המועצה שני כהן מסלתי בנושא  -שאילתא  .7

כן, היי. במסגרת עבודות הרכבת הקלה, מדוע העצים בשדרות ירושלים  גב' שני כהן מסילתי:

 נגזמו ולא הועתקו למקום אחר? 

 אית בשדרות ירושלים. ... את מדברת על מה שר מר מוטי ששון:

 כן.  גב' שני כהן מסילתי:

זה ... דקל שסובלים זה שנים רבות מחדקונית הדקל, שגורמת לתמותה  מר מוטי ששון:

וקריסה של העצים, ולכן הרשויות הפסיקו לנטוע דקלי תמר, ולכן גם לא 

 הועתקו. 

 שלנו היו חולים?  גב' שני כהן מסילתי:

 חדקונית, זה לא השנה, גם בחולון, בכל הארץ. אני אומר, ה מר מוטי ששון:

 אז למה לא הוציאו אותם לפני?  גב' שני כהן מסילתי:

הוציאו אותם לפני? את צריכה לאתר שיש לך שם את החדקונית. מדובר  מר מוטי ששון:

בפרויקט של רכבת, קודם כל, מדובר בפרויקט של הרכבת הקלה, ונת"ע 

דעי, אתה לא יכול לבוא ולכרות עץ, אתה גזמה עצים בתיאום, אני, רק שת

 חייב לקבל אישור של פקיד היערות. 

 נכון. בגלל זה שאלנו.  גב' שני כהן מסילתי:

אז מדובר בפרויקט של הרכבת הקלה, ונת"ע גזמה עצים בתיאום עם פקיד  מר מוטי ששון:

 היערות הראשי במשרד החקלאות. העתקות פוגעות בעצים בטווח הארוך. 

 אוקי. תודה.  ני כהן מסילתי:גב' ש

 אוקי, עובר לשאילתא הבאה. מה?  מר מוטי ששון:

 זה עצוב לראות את זה.  גב' שני כהן מסילתי:

 אבל נורא קשה לעשות העתקה של עץ.  מר מוטי ששון:
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שנייה, אני רק אגיד רגע. זה פשוט, גם לתושבים, גם של השכונה, במקרה  גב' אלינור מטלון:

שם, גם השכונה וגם כל מי שנוסע בשדרות ירושלים יודעים שיש שם  אני

רכבת קלה. אבל זה לא נראה, כאילו זה לא נראה יפה וטוב. אם אתם יכולים 

לפרסם איזושהי הודעה או איזה משהו, שזה באישור של נת"ע או משרד 

 החקלאות. 

 הם פרסמו.  מר מוטי ששון:

 איפה הם פרסמו?  גב' אלינור מטלון:

 נת"ע פרסמו, אומרת לי היועצת המשפטית.  מר מוטי ששון:

 נת"ע, איפה העירייה?  גב' אלינור מטלון:

 כדאי שתדעי,  מר מוטי ששון:

אפילו סתם פוסט בפייסבוק או איזה משהו. רק משהו קטן, אפילו באתר  גב' אלינור מטלון:

את התושבים  העירייה. "רק שתדעו", מבזק כזה, לא יודעת מה. משהו לשתף

 על כך. תחשבו על זה. 

 טוב. אני עובר לשאילתא הבאה. בבקשה, שני.  מר מוטי ששון:

 

 גיזום עצים. -של חברת המועצה שני כהן מסלתי בנושא  -שאילתא  .8

רציתי לשאול האם עיריית חולון תחייב את עובדיה ועובדי רשת קהילה  גב' שני כהן מסילתי:

 ופנאי להתחסן? 

כרגע אין אף חקיקה שמאפשרת זאת. אז אני לא מלחיץ אף אחד ולא אומר  :מר מוטי ששון

 "לך להתחסן". זה עניין אישי של כל אחד, ומבחינה משפטית אמרתי לך. 

 שאלת הבהרה.  גב' אלינור מטלון:

 כן?  מר מוטי ששון:

גלל שהן האם יש עובדים ועובדות, סייעות, גננות של רשת קהילה ופנאי, שב גב' אלינור מטלון:

 לא התחסנו לא חזרו לעבודה? 

 אם את מכוונת לקדימה צורן, הסיפור שם עוד לא נגמר.  גב' יונת דיין:

 צור יגאל, צור יגאל, היה פסק דין,  דוברת:

 יש כל מיני זה.  גב' אלינור מטלון:

 זה עוד לא פסק דין, זה החלטת ביניים.  גב' יונת דיין:

  אוקי, תודה. גב' אלינור מטלון:
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ראש העיר, אנחנו מבקשים להקריא בשמו של בר שי. הוא פשוט אחרי חיסון  מר שחר האס:

שני והוא קצת לא חש בטוב, לכן לא הגיע. אז אם אפשר שתי שאילתות 

 קצרות.

 אם הוא מוכן שתקראו אז בבקשה.  מר מוטי ששון:

 כן, הוא הודיע לך. נכון, יוסי?  מר שחר האס:

 סומכים עליכם.  מר מוטי ששון:

 בסדר, תודה.  מר שחר האס:

 טוב, בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

 דפיברילטורים. -של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .9

מה הם מיקומי הדפיברילטורים במקומות הציבוריים בעיר, והאם יש כוונה  מר שחר האס:

להרחיב את פריסתם ברחבי העיר? זה איפה המיקום. הוא הציע הצעה 

ובה, להתקין אותם בכל בניין חדש. אנחנו רוצים לדעת איפה זה נמצא ט

 במרחב הציבורי כרגע, והאם יש כוונה להרחיב את הפריסה. 

לא, אבל זה דרישה של כיבוי אש, של לוחמי האש, לחוק התכנון והבנייה. ...  דובר:

 גם הם אחראיים. 

 נשמח לשמוע. תודה. יענה ראש העיר וייתן את תשובתו, ואנחנו  מר שחר האס:

טוב. עיריית חולן החלה במיזם להתקנת מכשירי החייאה במרחב הציבורי  מר מוטי ששון:

ברחבי העיר חולון. לשם כך יצרה קשר עם מספר ארגונים וגופים המתמחים 

בנושא, לצורך קבלת מידע ונתונים על המכשירים הקיימים בשוק ויכולים 

וני. לאחר בחינת גופים הנתמכים להתאים לתכלית וייעוד המיזם העיר

בנושא, הארגון שנבחר לספק את המכשירים החמים הוא מד"א, וזאת 

מכיוון שלמד"א קיים מכשיר ייחודי ומתקדם, ובכלל זה, חיבור מרחוק 

. במסגרת המיזם נעשה סיור ברחבי העיר לזיהוי מיקומים Wi-Fiבאמצעות 

שירים, ונבחרו מקומות פוטנציאלים אשר בהם או בקרבתם לא מותקנים מכ

בשיתוף עם נציגי מד"א בהם יותקנו מכשירים עירוניים. מדובר על מיקומים 

באתרים הומי קהל במרחב העירוני. כיום כבר מותקנים במוסדות 

מכשירים במבנים השייכים  01מכשירים במוסדות החינוך,  39העירוניים, 

בניין החינוך ובניין לחברות הבת, מכשיר בבניין העירייה, ובקרוב יותקן ב

הרווחה. עם השלמת המיזם, עיריית חולון תבצע חשיפה ופרסום בערוצי 

המדיה והתקשורת השונים, להסברת הנושא, לרבות מיקומי המכשירים 

. בנוסף, יוצבו שלטי הכוונה בכל רחבי העיר, המורים על GIS-במפת ה
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ם להחייאה, מיקומי המכשירים. עיריית חולון רואה את חיוניות המכשירי

וחשיבות גדולה וערכית, וזאת על מנת לשפר את היכולות להצלת חיים 

 במצבי חירום. טוב, אני עובר לשאילתא הבאה. גם יש לך ייפוי כוח? 

 כן, כן, גם לזה.  מר שחר האס:

 

 התקשרויות עם ישראל היום. -של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .80

הפרסומים וההתקשרויות שקיימה עיריית חולון עם מה הוא גובה והיקף  מר שחר האס:

 ? 31-30עיתון ישראל היום במהלך השנים 

 עיריית חולון לא פרסמה שום מודעה בישראל היום. זו התשובה של הדוברת.  מר מוטי ששון:

 אוקי. לא, לא פרסמו,  מר שחר האס:

 זה מה שהיא כתבה,  מר מוטי ששון:

 העברת כספים?  שום התקשרויות? מר שחר האס:

שאלת את השאלה. איך ששאלת את השאלה, הפניתי אותה לדוברת,  מר מוטי ששון:

והדוברת ענתה לי בשורה אחת. "עיריית חולון לא פרסמה שום מודעה 

 בישראל היום". 

התשובה לא באמת עונה על השאלה. כלומר, התקשרויות, אתה מדבר על  מר שחר האס:

להיות יותר ממודעות. התקשרויות יכולות מודעות. התקשרויות יכולות 

 להיות גם דברים אחרים. 

 אתה, מה אתה רוצה ספציפית לשאול?  מר מוטי ששון:

שואל אם היו התקשרויות עם ישראל היום. זה מה ששאלתי. זה לא התשובה  מר שחר האס:

 שקיבלתי. 

 אוקי, לא הבנתי שזה מה שרצית, אבל תקבל תשובה.  מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת? זה היה נורא פשוט.  שחר האס:מר 

 היקף הפרסומים, אז לא היו פרסומים היא אומרת לך.  מר מוטי ששון:

אוקי. וההתקשרויות? התקשרויות זה ברגע שאני משלם לגוף מסוים כסף  מר שחר האס:

 על שירות מסוים. 

 שחר,  מר מוטי ששון:

 אני שואל.  מר שחר האס:

 התשובה שקיבלתי. שאלת שאלת הבהרה, תקבל אותה בישיבה הבאה. זו  מר מוטי ששון:

 אני אקבל אותה בישיבה הבאה?  מר שחר האס:
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 כן.  מר מוטי ששון:

 אוקי, תודה.  מר שחר האס:

 אפילו לפני. נודיע לך. אוקי, עכשיו,  מר מוטי ששון:

עשה אני העברתי את זה לדוברת, כי באמת ייחסתי את זה לפרסומים. נ :0דובר 

 בדיקה יותר מעמיקה, 

 אז אני אשמח שנוכל לעשות הבהרה. תודה.  מר שחר האס:

 כי אם היה, אין סיבה להגיד שלא.  :0דובר 

 מה? מה?  מר שחר האס:

 כי אם יש משהו, אין סיבה להגיד שלא.  :0דובר 

 טוב, אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 

להתייצב ולתבוע  0564.0789עבד ת.ז. אישור כתב הסמכת למתמחה ניבין מוראני  .88

 בבית משפט לעניינים מקומיים בחולון.

לפקודת העיריות, נוסח חדש,  361כתב הסמכה בתוקף סמכותה לפי סעיף  מר מוטי ששון:

למרץ  7מיום  53החליטה מועצת עיריית חולון בישיבתה מן המניין מספר 

מתמחה, ת.ז. , להסמיך את עובדת העירייה, ניבין מוראני עבד, 30

, להתייצב ולתבוע בבית המשפט לעניינים מקומיים בחולון, בכל 156131709

תביעה פלילית בשל עבירה לחיקוק מהחיקוקים המפורטים להלן, אשר ... 

בתחום שיפוטה של עיריית חולון. עכשיו, הסמכה זאת תעמוד, ... ההסמכה 

חולון. מי בעד? אני הזו תעמוד בתוקפה כל זמן שעובד מועסק על ידי עיריית 

, 0אומר, הרשימה הזאת תצורף, לא, היא תצורף לפרוטוקול. אוקי, מי בעד? 

. מי לא הרים יד? ניסן? 08, 07, 06, 03, 01, 05, 03, 00, 01, 9, 8, 7, 6, 3, 1, 5, 3

אני עובר  אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  09. לא, לא, 09כן? אז סליחה. 

 לסעיף הבא. 

 

 מנקר לילי. - 586-6043 -השבת קרקע  -חו"ד משפטית למועצת עיר אישור  ..8

, גברת לילי מנקר. 506, חלקה 6113אישור מועצת העיר להשבת קרקע, גוש  מר מוטי ששון:

 בבקשה. 

זה עוד מקרה אחד של שטח שהופקע בעבר הרחוק, ועם כל השינויים של  גב' יונת דיין:

בו חזקה ולא צריכה אותו, והיורשים של הבעלים  השטח, העירייה לא תפסה
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המקורי מבקשים אותו למעשה חזרה תמורת החזר התשלום שהם קיבלו, 

 הפיצויים. 

. מי 08, 07, 06, 03, 01, 05, 03, 00, 01, 9, 8, 7, 6, 3, 1, 5, 3, 0אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

חברים  08שר ברוב של בעד. אין נגד. אושר. או 08נגד? מי נמנע? שי נמנע. 

. אני עובר אושרמכלל חברי המועצה, שהם רוב. ואמרתי, אחד נמנע ואין נגד. 

 לסעיף הבא. 

 

מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה )חובות אבודים( ואשר התקבל לגביהם  .85

 הפטר.

בקשה לאישור מועצת העיר, מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה, חובות  מר מוטי ששון:

חובות אשר התקבל לגביהן הפטר בערכאות משפטיות. אוקי, סכום אבודים, 

אגורות, על פי מכתב של סיוון ריבוי,  31-ש"ח ו 0,116,199המבוקש למחיקה, 

. מי בעד? שי, אתה בעד? אז זה 3130לפברואר  30-מנהלת מחלקת גביה, מה

בעד. מי נגד?  08, 07, 06, 03, 01, 05, 03, 00, 01, 9, 8, 7, 6, 3, 1, 5, 3, 0בסדר. 

 . אני עובר לסעיף הבא.אושראין, מי נמנע? אין, אוקי, 

 

 .0.0.עדכון תקציב רגיל לשנת  .84

 עדכון תקציב רגיל, אתם רואים שסך הכל, אתה מציג את זה, רחמים?  מר מוטי ששון:

, פשוט ראינו את הביצועים של 3131סכום אפס, תקציב כן. מדובר פה על  מר רחמים בינוני:

השנה, ... שלא נכנסו כל ההכנסות, עשינו את העדכון לפי ההכנסות שהיו. 

זאת כנגד יתרה מקרן עודפים. כן. פשוט כדי שלא נקבל הערות, למה נשארו 

יתרות כלומר, למול הזה, עשינו בדיוק את העדכון כפי שהיה ביצוע, 

 בהתאמה. 

 3131יש שאלות? מי בעד? מי בעד אישור עדכון התקציב הרגיל לשנת  י ששון:מר מוט

ש"ח, הן בצד ההכנסות והן בצד ההוצאות, על  0,185,871,111-שמסתכם ל

, 0? מי בעד? 30.3.3130-פי מכתבו של גזבר העירייה, אמנון ארץ קדושה, מה

 06, 03, 01, 05, 03 ,00, 01, 9, 8, 7, 6, 3, 1, 5, 3, 0, שחר, מה איתך? נמנע. 3

תודה רבה, חבר'ה. הישיבה  .אושרנמנעים.  1, 5, 3, 0בעד. מי נגד? מי נמנע? 

 נעולה.


	מועצת העיר ה-18 שמן המניין מס' 35
	מיום 07.03.2021
	פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה
	 משתתפים:
	 נעדרו:
	 כמו כן נכחו:

	על סדר היום:
	ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 30 פרוטוקול מס' 524
	פרוטוקול


